
P r o t o k ó ł  Nr  VI/2015 

 

z odbytej V sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 24 kwietnia 2015r. w sali Urzędu 

Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1315 do 1455. 

 

Obecnych 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu 

do protokółu /. 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 

2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 

3. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 

        - Pani Sabina Nowak-Tracz 

        - Pan Józef Kałuży  

        - Pan Trembulak Szczepan 

        - Pan Tomala Zygmunt 

        - Pani Wioletta Brunsz 

        - Pan Meryk Piotr 

        - Pani Eryka Jonek 

        - Pan Rachwalik Wojciech 

- Pani Mariola Janusiak  

- Pani Teresa Szynkowska 

        - Pan  Giza Paweł 

        - Pan Wilhelm Daniel 

        - Pan Gallus Erwin 

5. Dyrektor MGOPS     - Pani Krystyna Wolna 

 

Porządek  o b r a d : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiana budżetu Gminy na 2015 rok 
b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
c) udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim 

w postepowaniu na podstawie skargi Burmistrza Gorzowa Śląskiego na uchwałę Nr 
II/7/2014 Rady Miejskiej z dnia 10 grudnia 2014 roku  

d) sprzedaży gruntów położonych w Gorzowie Śląskim  
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e) nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 
5. wydanie opinii na temat oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2014 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   
    międzysesyjnym. 
  7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
  8. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
  9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr V /2015 z dnia 25.03.2015r. 
11. Zakończenie obrad. 
 

Ad1. Otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Robert Malecha – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, 

Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Sówka, Radcę Prawnego Panią Bożenę Kindler  

dyrektorów jednostek organizacyjnych, przewodniczących osiedli i sołtysów oraz 

mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 13 

radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum, przy którym może 

obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

Ad2.  Radny Marek Jurczok odczytał wniosek w sprawie spotkań LGD  Dolina Stobrawy i 

Górna Prosna w celu zapoznania ich z wizją rozwoju ( załącznik do protokołu). 

Ad3.Pan Robert Malecha – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 

otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał i odczytał 

wniosek wspólnej komisji o wycofanie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

do zasobu Gminy Gorzów Śląski działki nr 1048/1 i wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych porządek 

obrad z ta zmianą został przyjęty przez Radę Miejską jednogłośnie – 13 głosami „za” na 

obecnych na sesji 13 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej.  

Ad4a) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 

budżetu Gminy na 2015 rok informując radnych o zwiększeniach i zmniejszeniach po 

wprowadzonych zmianach budżet gminy wynosi  dochody 21.634.712,35 zł. Przychody 

1.987.474,22 zł. natomiast wydatki 22.785.080,48 zł. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał 

pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr VI/38/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24kwietnia 2015 r. w 

sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta przez Radę Miejską – 

jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład 

Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4b) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując radnych ,że w 
związku ze zmianami  budżetu gminy na 2015 r. dokonuje się zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej . Załącznik Nr 1 – w  2015 r. zmiany dotyczą : dochodów bieżących :    
w związku ze zmianą  kwot dotacji celowych  w dziale 852,854  oraz zwiększeniem 
dochodów w dziale 758 , dochody majątkowe: w związku z wprowadzeniem do budżety 
ponadplanowych dochodów ze sprzedaży majątku w dziale 010 w kwocie 25.000,00 
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W załączniku nr 2 – w  wykazie przedsięwzięć  do wieloletniej prognozy finansowej nie 
dokonano zmian. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/39/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 kwietnia 2015 r. w 

sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została 

podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4c) Pan Robert Malecha – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 

sprawie: udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Miejskiej w Gorzowie 

Śląskim w postepowaniu na podstawie skargi Burmistrza Gorzowa Śląskiego na uchwałę 

Nr II/7/2014 Rady Miejskiej z dnia 10 grudnia 2014 roku    

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr VI/40/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 kwietnia  2015 r. w 

sprawie: udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Miejskiej w Gorzowie 

Śląskim w postepowaniu na podstawie skargi Burmistrza Gorzowa Śląskiego na uchwałę 

Nr II/7/2014 Rady Miejskiej z dnia 10 grudnia 2014 roku została podjęta przez Radę 

Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy 

skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4d) Pani Małgorzata Mrugała –Kierownik referatu przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie: sprzedaży gruntów położonych w Gorzowie Śląskim 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr VI/41/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 kwietnia  2015 r. w  

sprawie: sprzedaży gruntów położonych w Gorzowie Śląskim została podjęta przez Radę 

Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy 

skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4e) Pani Małgorzata Mrugała –Kierownik referatu przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie: sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych informując 
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Radnych, ze Pan Ostrówka zwrócił się z pismem o zamianę . Zamiana będzie się 

odbywać z dopłatą w wysokości różnicy wartości zamienianych nieruchomości. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr VI/42/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 kwietnia  2015 r. w  

sprawie: wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych została podjęta przez 

Radę Miejską – 7 głosów „za” 5 głosów „wstrzymujących” 1 głos „przeciw” na obecnych na 

sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 

Ad5) Pani Krystyna Wolna –Dyrektor MGOPS przedstawiła ocenę zasobów pomocy 

społecznej za rok 2014. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Ocena została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych 

na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Ocena i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad6 . Pan Robert Malecha -Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z 

pismami od : 

- przewodniczącego Osiedla Południe 

- mieszkańców Nowa Wieś w sprawie drogi 

- Powiatu Namysłowskiego w sprawie utworzenia bazy Lotniczego Pogotowia 

Ratunkowego 

- RIO Opole w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego na uchwałę Nr IV/21/2015r Rady 

Miejskiej w Gorzowie Śląskim 

- RIO Opole uchwałę nr 7/14/2015 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu 

Ad7. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 

podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 

Radny Pan Marek Jurczok zapytał czy radni będą podejmować działania  w sprawie LGD. 

Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że takie uchwały muszą być podejmowane.  

Głos zabrał Pan Dariusz Gancarek informując, że Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej 

LGD Górna Prosna. Środki finansowe w rozdaniu 2009-2015 zostały rozdysponowane w 

roku bieżącym. Nowych naborów już nie będzie . Nowy program naboru rozpocznie się w 

roku 2016, w chwili obecnej wszystkie LGD zobowiązane są przeprowadzić ewaluację 

lokalnych strategii rozwoju, brak uzyskania założonych w RSR rezultatów zagraża 

konieczność zwrotu pozyskanych środków. LGD Górna Prosna po przeprowadzeniu 

odzownej ewaluacji osiągnęła założone rezultaty. Dla naboru nowych wniosków konieczne 

jest opracowanie nowej strategii Rozwoju. Wysokość środków finansowych które będzie 

można uzyskać dla poszczególnych LGD uzależnione jest od ilości osób zamieszkałych 

dany obszar LGD. 
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Skład LGD Górna Prosna nie stanowi zagrożenia dla pozyskania środków finansowych w 

nowym naborze. Wnioski składane przez przyszłych beneficjentów muszą być zgodne z 

opracowaną nową strategią, strategia musi być spójna dla całości LGD. Przynależności 

Gminy Gorzów Śląski do LGD Górna Prosna spełnia ten warunek co gwarantuje w 

przyszłości możliwość pozyskiwania środków finansowych. Przystąpienie Gminy Gorzów 

Śląski do innej grupy działania nie gwarantuje spełnienia powyższego warunku. Gmina 

Gorzów Śląski przystępując do innej LGD nic nie zyska wręcz odwrotnie może stanowić 

zagrożenie w pozyskiwaniu środków lub uzyskanie mniejszych kwot dofinansowania  

Przerwa  1430 – 1540  

Ad8. Brak  

 Ad9. Burmistrz poinformował , że dzisiaj rozpoczyna się turniej siatkarzy. 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Malecha poinformował że dzisiaj wpłynęła skarga 

na uchwałę Nr IV o piśmie w sprawie   

Radny Pan Tomasz Stefan zgłosił wniosek umycia koszy naśmieci i pomalowania skrzynki 

energetycznej na Rynku.  

Dyrektor ZUK wyjaśnił, że są to kosze plastikowe stojące pod lipami i tych koszy nie da się 

domyć proponuję przeznaczyć pieniądze i zakupić porządne kosze. 

Radny Pan Piotr Pawełczyk zapytał co dalej z przystankiem w Zdziechowicach. 

Radny Bogusław Dziedzic zapytał o hydranty i płukanie sieci. 

Dyrektor ZUK wyjaśnił, że co roku jest przegląd hydrantów , a płukanie sieci następuje po 

awarii. 

Przewodniczący Osiedla Centrum zapytał ile osób niepełnosprawnych zatrudnionych jest 

w Urzędzie. 

Burmistrz poinformował, że jest jedna osoba.  

Radny Robert Malecha zgłosił wniosek o pomalowanie lamp przy kościele. 

Burmistrz poinformował, że będą malowane pasy to przy okazji zgłosi pomalowanie lamp. 

Ad10. Protokół Nr V/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25-03-2015r został 

przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na 

sesji 13 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady 

Miejskiej .  

Nie wniesiono do protokołu uwag. 

Ad11. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Robert Malecha stwierdził, że wyczerpany 

został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając VI  sesję Rady 

Miejskiej.  

Protokółowała        Przewodniczył 

M. Zoremba                   Robert Malecha 
  

 


